

ELEGANCE OF THE QIANTANG RIVER

钱塘江畔的优雅
杭州柏悦酒店

杭州柏悦酒店坐落于万象城内49层摩天大楼的顶部，是目前杭州市内最高的酒店建筑。坐拥江南，美景尽收眼底。酒店内拥有242间客房，从设计到装潢融合了这座古都的风貌，彰显了江南诗意的自然空间、独特的历史文化和浓厚的艺术底蕴。

杭州柏悦酒店的设计由屡获殊荣的纽约设计师组合Yabu Pushelberg担当。设计师从清代传奇商人胡雪岩在杭州市故居的设计中汲取灵感，同时也兼具了江南地区的建筑风格，打造了这座现代江南宅院。

Floating high above this fabled destination, the new Park Hyatt Hangzhou is the tallest hotel in the city, crowning the uppermost levels of a 49-floor skytower. The 242-room residence is imbued with the rich nature, culture, history and artistry that are unique to this former imperial Chinese capital.

Designed by award-winning New York duo Yabu Pushelberg, Park Hyatt Hangzhou has been conceived as a contemporary Jiangnan-style residence, referencing the local South Yangtze River (Jiangnan) area. Inspired by the former home of Hu Xue Yan, a legendary merchant during the Qing Dynasty.





穿过精美的现代厅堂、庭院、回廊和户外花园，感受细节处的中式含蓄之美和自然胜境。温馨的客房空间，营造了私密寓所氛围。手工雕刻的木质及青铜屏风，借西湖光影交错之景，为酒店增添了一抹典雅、浪漫的情调。

杭州柏悦酒店共有客房及套房242间，房间挑高3.5米，视野开阔，宾客可以透过房间饱览城市和自然美景。采用白色大理石打造的水疗式浴室配备独立大理石浴缸、双人梳妆盥洗盆、豪华沐浴用品及智能全自动坐便器。

Guests embark on an enchanting journey of discovery through sophisticated contemporary chambers, courtyards, corridors and outdoor garden spaces infused with subtle Chinese detailing and nature motifs. Hand-carved wood and bronze screens and atmospheric lighting evoke the shadows and reflections on the surface of West Lake, adding a soulful, romantic ambience for guests.

Park Hyatt Hangzhou's 242 guestrooms and suites are the highest in the city and also offer the tallest ceilings, maximizing guests' appreciation of uninterrupted views of the city skyline, river and mountains. Spa style bathrooms of white marble feature freestanding marble bathtubs, double vanities and Fully-Automatic Toilets .



项目简介
国家 / 地区：中国
项目类型：五星酒店
开业年份：2016年
房间数：242间
隶属：凯悦酒店集团

Details
Country/Area: CHINA
Category: Hotel *****
Opened: 2016
Rooms: 242
Owner: Hyatt Hotels Corporation

